
 

Referat af afdelingsbestyrelsesmødet d. 29/4 2024 kl. 19 i beboerlokalet 
 

Deltagere: Lise-Lone, René, Knud, Lasse og Tove, AG meldt afbud 
 

 Punkter Beslutning og hvem, der 
handler herpå 

1.  Godkendelse af referat fra sidste møde Godkendt 

   

2.  Hvordan handler vi på Fællesbos håndtering af afstemningsresultatet på ekstraordinært 
afdelingsmøde d. 17. april? 
 

Telefonisk henvendelse 
til Bruno Bak Nielsen 
Tove 

 Telefonsamtalen blev en fastholdelse af den beslutning, som Fællesbo har taget.  Bestyrelsen arbejder 
med at opnå en løsning. 

3.  Sommerfest, realistisk? I forhold til økonomi og placering? 
 

Der afholdes en 
markering ved 
beboerhusets 
færdiggørelse 

 Sommerfest i år ikke realistisk pga. byggerod  

4.  Nedpakning af beboerhuset og afdelingens grej 
 

 

 Overveje at leje en container hertil, så alt ikke flyttes i kælderrum Aftales med Kurt    
Tove 

5.  Officiel tak til Kurt, hvor og hvornår? 
 

 

 Formiddagskaffe en dag for alle i det renoverede beboerhus  

6.  Evt.  

 Vinduer og døre i rækkehusene forventes udskiftet ved renoveringen i 27, men som alt andet i 
renoveringen sker det på baggrund af en beboervedtagelse i passende tid inden renoveringen 
går i gang. 

 

 Melde til Fællesbo, at vi ønsker den service vi kan få i forbindelse med afdelingsmødet d. 22. 
august. 
Vi forsøger at leje et lokale hos Bytoften, Bo- og Aktivitetscenter. Forespørgsel sendt. 

Tove 


